
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Spakman, nodig ik u uit voor de 

commissievergadering Financiën en Veiligheid van woensdag 12 december a.s.  om 

13.00 uur in de Oude Raadzaal. Met betrekking tot de agenda de volgende 

opmerkingen: 

 

Afspraken en planning 
 

Dit is de nieuwe titel van het agendapunt dat eerder ‘Lange termijnagenda en lijst 

toezeggingen, initiatiefvoorstellen en moties’ heette. Omdat de TIM-lijst inmiddels 

een IM-lijst is, en we nu de (recente) toezeggingen bespreken via de besluitenlijst, 

leek ons het moment aangebroken om te kiezen voor een iets eenvoudiger, 

publieksvriendelijker titel. Vandaar. 

 

Conformstukken  
 

Een flink aantal conformstukken dit keer. De meeste staan regulier op de 

conformlijst aan het eind van het jaar. Wat betreft de wijziging van de Financiële 

Verordening, we hebben even gekeken of deze eerst via het auditcommittee zou 

moeten, maar voor zover wij kunnen zien betreft het voornamelijk aanpassingen aan 

reeds gegroeide praktijk. De belangrijkste aanpassing betreft de aanlevering van 

voortgangsrapportages, die wordt iets ruimer geformuleerd in de aanloop naar 

plannen die de wethouder heeft m.b.t. een adequatere P&C-cyclus. 

 

Mocht u een woordmelding hebben bij één van de conformstukken of toch 

bespreking wensen tijdens het inhoudelijke deel, wilt u dit dan ruim van tevoren 

doorgeven aan voorzitter/griffier? 
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Koninginnedag en Noorderzon 
 

In september vond een debat plaats met de burgemeester n.a.v. de evaluatie van de 

laatste Koninginnedag. Dit debat kon helaas toen niet goed worden afgerond, daarom 

is besloten om het in december af te ronden. Fracties die nog niet aan bod waren 

geweest hebben gelegenheid gekregen om nog schriftelijk input te leveren. Deze 

input vindt u tezamen met het verslag van het debat in september als bijlage bij het 

agendapunt.  

 

Zoals afgesproken wordt nu ook de evaluatie van Noorderzon bij de bespreking 

betrokken. Belangrijk is de vraag of u instemt met het besluit van de burgemeester 

om voortaan één lijn te trekken wat betreft glasgebruik tijdens evenementen (het 

glasgebruik in de horeca wordt zoals u weet betrokken bij de bespreking van het 

horecabeleid komend voorjaar).  

 

Interimcontrole accountant 
 

Uw accountant heeft zoals te doen gebruikelijk weer zijn tussentijdse controle 

verricht en daarover een managementletter geschreven. Deze hangt aan het 

agendapunt, maar is helaas vanwege de grootte niet te openen via de Notubox. Dat 

zal dus even via RIS moeten. Zowel het college als uw auditcommittee heeft 

inmiddels een reactie gegeven op het accountantsrapport, ook deze vindt u bij het 

agendapunt. 

 

Verslag  
 

Het betreft hier het verslag van de gecombineerde vergadering met 

Cultuurverandering. Het lijkt me goed om dat nu alvast te laten passeren en niet te 

wachten tot de volgende vergadering CV. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer 

commissiegriffier  


